

Tsim Sha Tsui Centre and Empire Centre 尖沙咀中心及帝國中心

Tenants Privilege Offers 商戶優惠

	Tenants 商戶名稱	Offers	商戶優惠	Shop 店鋪號碼	Tel 電話	Terms & Conditions	優惠條款細則
 Beauty & Personal Care 個人護理	iBeaute	1. Enjoy the Pain-Relief Meridian Therapy Set once at a discounted price of HK\$188 (original price: HK\$1,888). 2. Enjoy the Magnetic Frequency V-Frequency Facial Contouring Treatment once at a discounted price of HK\$198 (original price: HK\$1,980).	1. 以優惠價HK\$188體驗痛症經絡組合乙次 (原價HK\$1,888) 2. 以優惠價HK\$198體驗磁頻V面塑顏療程乙次 (原價HK\$1,980)	Empire Centre G24 - 30	2332 0031	1. Valid until 30 Apr 2027(except public holidays). 2. Reservations for services must be made at least one working day in advance by calling 2332 0031. 3. If the customer is absent or lates more than 30 minutes, it will be considered as forfeiting the promotional service, and no makeup session will be provided. 4. Offers could be redeemed upon presenting this Privilege card. 5. This offer is valid for use in Empire Centre branch only. 6. This offer is limited to one use per transaction. This special offer cannot be used simultaneously with other promotional coupons/ offers and cannot be exchanged for cash. 7. In case of any dispute, the decision of Empire Centre and the merchants shall be final.	1. 除額外註明外，優惠有效期至 2027年4月30日 (公眾假期除外)。 2. 需於最少一個工作天前致電2332 0031預約服務。 3. 如客戶缺席或遲到30分鐘以上，則視作放棄該次優惠服務，並不獲補回。 4. 出示此優惠卡即可享用優惠。 5. 此優惠只適用於帝國中心分店。 6. 每次交易限用優惠一次。此優惠不可兌換現金或與其他優惠及其他推廣折扣同時使用。 7. 如有任何爭議，帝國中心及商戶將保留最終決定權。
	The Scent NAIL SPA	1. Enjoy HK\$100 discount on any service or product purchase 2. Purchase the selected package at the promotional price of HK\$2100 (includes 5 experiences).	1. 惠顧任何服務/產品，即可享 HK\$100折扣優惠，部份指定貨品除外。 2. 以優惠價HK\$2100購買特選套票 (包5次體驗)	Empire Centre G01 & 23	6483 0144	1. Valid until 30 Apr 2027(except public holidays). 2. Reservations for services must be made at least one working day in advance via WhatsApp at 6483 0144. 3. Offers could be redeemed upon presenting this Privilege card. 4. This offer is valid for use in Empire Centre branch only. 5. This offer is limited to one use per transaction. This special offer cannot be used simultaneously with other promotional coupons/ offers and cannot be exchanged for cash. 6. In case of any dispute, the decision of Empire Centre and the merchants shall be final.	1. 除額外註明外，優惠有效期至 2027年4月30日 (公眾假期除外)。 2. 需於最少一個工作天前 WhatsApp 6483 0144預約服務。 3. 出示此優惠卡即可享用優惠。 4. 此優惠只適用於帝國中心分店。 5. 每次交易限用優惠一次。此優惠不可兌換現金或與其他優惠及其他推廣折扣同時使用。 6. 如有任何爭議，帝國中心及商戶將保留最終決定權。
 Fashion 時裝	Moda Milano (HERLUXE) 米蘭時尚	1. Handbag Products Offer - HK\$500 off for Single purchase amount below HK\$50,000 or HK\$1,000 off for Single purchase amount of HK\$50,000 or above. 2. Accessory Products Offer - HK\$200 off for Single purchase amount below HK\$10,000 or HK\$400 off for Single purchase amount of HKD 10,000 or above.	1. 手袋類產品優惠 • 單件消費金額未滿 HK\$50,000: 減 HK\$500 • 單件消費金額達 HK\$50,000 或以上: 減 HK\$1,000 2. 配貨類產品優惠 • 單件消費金額未滿 HK\$10,000: 減 HK\$200 • 單件消費金額達 HK\$10,000 或以上: 減 HK\$400	Tsim Sha Tsui Centre, Shop UG57B-58	2344 3033	1. Valid until 30 Apr 2027. 2. Offers could be redeemed upon presenting this Privilege card. 3. This offer is valid for use in Tsim Sha Tsui Centre branch only. 4. This offer is limited to one use per transaction. This special offer cannot be used simultaneously with other promotional coupons/ offers and cannot be exchanged for cash. 5. In case of any dispute, the decision of Tsim Sha Tsui Centre and the merchants shall be final.	1. 除額外註明外，優惠有效期至 2027年4月30日。 2. 出示此優惠卡即可享用優惠。 3. 此優惠只適用於尖沙咀中心分店。 4. 每次交易限用優惠一次。此優惠不可兌換現金或與其他優惠及其他推廣折扣同時使用。 5. 如有任何爭議，尖沙咀中心及商戶將保留最終決定權。
	Muse Fashion International Co. Ltd 妙思時裝國際有限公司	Enjoy 50% off when purchasing full-price items, excluding selected items.	惠顧正價貨品即可享半價優惠，部份指定貨品除外。	Tsim Sha Tsui Centre, Shop 203-14, 16-21, 51-62	2866 3907	1. Valid until 30 Apr 2027. 2. Offers could be redeemed upon presenting this Privilege card. 3. This offer is valid for use in Tsim Sha Tsui Centre branch only. 4. This offer is limited to one use per transaction. This special offer cannot be used simultaneously with other promotional coupons/ offers and cannot be exchanged for cash. 5. In case of any dispute, the decision of Tsim Sha Tsui Centre and the merchants shall be final.	1. 除額外註明外，優惠有效期至 2027年4月30日。 2. 出示此優惠卡即可享用優惠。 3. 此優惠只適用於尖沙咀中心分店。 4. 每次交易限用優惠一次。此優惠不可兌換現金或與其他優惠及其他推廣折扣同時使用。 5. 如有任何爭議，尖沙咀中心及商戶將保留最終決定權。

	Tenants 商戶名稱	Offers	商戶優惠	Shop 店鋪號碼	Tel 電話	Terms & Conditions	優惠條款細則
 Fashion 時裝	Paris Spring International Brand Ltd 巴黎春天國際名品有限公司	A FREE pair of Nike shoes on spending HK\$8,800 or above. Limited quantity available. While supplies last.	消費滿HK\$8,800或以上,即送 Nike 鞋履一對,數量有限,送完即止。	Tsim Sha Tsui Centre, Shop 236-250	2723 1518	1. Valid until 30 Apr 2027. 2. Offers could be redeemed upon presenting this Privilege card. 3. This offer is valid for use in Tsim Sha Tsui Centre branch only. 4. This offer is limited to one use per transaction. This special offer cannot be used simultaneously with other promotional coupons/ offers and cannot be exchanged for cash. 5. In case of any dispute, the decision of Tsim Sha Tsui Centre and the merchants shall be final.	1. 除額外註明外,優惠有效期至 2027年4月30日。 2. 出示此優惠卡即可享用優惠。 3. 此優惠只適用於尖沙咀中心分店。 4. 每次交易限用優惠一次。此優惠不可兌換現金或與其他優惠及其他推廣折扣同時使用。 5. 如有任何爭議,尖沙咀中心及商戶將保留最終決定權。
	SABO LINK	Enjoy an extra 20% discount on purchases of Alexander McQueen collections and other European luxury brands.	凡惠顧Alexander McQueen 系列及一般歐洲名牌,可享額外 8折優惠。	Tsim Sha Tsui Centre, Shop UG54-57A	2428 2438	1. Valid until 30 Apr 2027. 2. Offers could be redeemed upon presenting this Privilege card. 3. This offer is valid for use in Tsim Sha Tsui Centre branch only. 4. This offer is limited to one use per transaction. This special offer cannot be used simultaneously with other promotional coupons/ offers and cannot be exchanged for cash. 5. In case of any dispute, the decision of Tsim Sha Tsui Centre and the merchants shall be final.	1. 除額外註明外,優惠有效期至 2027年4月30日。 2. 出示此優惠卡即可享用優惠。 3. 此優惠只適用於尖沙咀中心分店。 4. 每次交易限用優惠一次。此優惠不可兌換現金或與其他優惠及其他推廣折扣同時使用。 5. 如有任何爭議,尖沙咀中心及商戶將保留最終決定權。
 Food & Beverages 餐飲美饌	Boticario Bar & Grill	Enjoy 10% off on à la carte menu for dine-in	堂食單點菜式可享9折優惠	Tsim Sha Tsui Centre, Shop G05 & UG15	2765 0800	1. Valid until 30 Apr 2027 (except Valentine' s Day, Mother' s Day, Father' s Day, Fireworks Nights, Christmas' Eve, Christmas Day, Boxing Day, New Year' s Eve, New Year Day, and Public Holidays). 2. Offers could be redeemed upon presenting this Privilege card. 3. This offer is valid for use in Tsim Sha Tsui Centre branch only. 4. This offer is limited to one use per transaction. 5. This offer cannot be used in conjunction with any other voucher, offers, discounts or promotions including S&S Elite Club Gems and Asia Miles. 6. In case of any dispute, the decision of Tsim Sha Tsui Centre and the merchants shall be final.	1. 除額外註明外,優惠有效期至 2027年4月30日 (情人節、母親節、父親節、煙花夜、平安夜、聖誕節、聖誕節翌日、除夕、新年、及公眾假期除外)。 2. 出示此優惠卡即可享用優惠。 3. 此優惠只適用於尖沙咀中心分店。 4. 每次交易限用優惠一次。 5. 此優惠不可與任何其他代用券、優惠、折扣或推廣活動同時使用,包括 S&S Elite Club Gems 及 Asia Miles。 6. 如有任何爭議,尖沙咀中心及商戶將保留最終決定權。
	bushra	Enjoy discounted drinks from 12:00 to 22:00	由中午12時至晚上10時,可以優惠價享用飲品	Tsim Sha Tsui Centre, G06 & UG16	2205 6011	1. Valid until 30 Apr 2027. 2. Offers could be redeemed upon presenting this Privilege card. 3. This offer is valid for use in Tsim Sha Tsui Centre branch only. 4. This offer is limited to one use per transaction. This special offer cannot be used simultaneously with other promotional coupons/ offers and cannot be exchanged for cash. 5. In case of any dispute, the decision of Tsim Sha Tsui Centre and the merchants shall be final.	1. 除額外註明外,優惠有效期至 2027年4月30日。 2. 出示此優惠卡即可享用優惠。 3. 此優惠只適用於尖沙咀中心分店。 4. 每次交易限用優惠一次。此優惠不可兌換現金或與其他優惠及其他推廣折扣同時使用。 5. 如有任何爭議,尖沙咀中心及商戶將保留最終決定權。
	Elephant Grounds	Purchase any coffee and receive a complimentary espresso shot OR a free upgrade to plant-based milk.	凡購買任何咖啡,即可獲贈免費濃縮咖啡一份 或 免費升級為植物奶	Tsim Sha Tsui Centre, Shop G73-77	2151 9880	1. Valid until 30 Apr 2027. 2. Offers could be redeemed upon presenting this Privilege card. 3. This offer is valid for use in Tsim Sha Tsui Centre branch only. 4. This offer is limited to one use per transaction. This special offer cannot be used simultaneously with other promotional coupons/ offers and cannot be exchanged for cash. 5. In case of any dispute, the decision of Tsim Sha Tsui Centre and the merchants shall be final.	1. 除額外註明外,優惠有效期至 2027年4月30日。 2. 出示此優惠卡即可享用優惠。 3. 此優惠只適用於尖沙咀中心分店。 4. 每次交易限用優惠一次。此優惠不可兌換現金或與其他優惠及其他推廣折扣同時使用。 5. 如有任何爭議,尖沙咀中心及商戶將保留最終決定權。
	Hanmat	Enjoy 20% off your entire lunch bill on Saturday.	凡於星期六午市時段堂食,即可享全單8折優惠	Empire Centre UG43-48A	2511 6316	1. Valid until 30 Apr 2027. 2. Offers could be redeemed upon presenting this Privilege card. 3. This offer is valid for use in Empire Centre branch only. 4. This offer is limited to one use per transaction. This special offer cannot be used simultaneously with other promotional coupons/ offers and cannot be exchanged for cash. 5. In case of any dispute, the decision of Empire Centre and the merchants shall be final.	1. 除額外註明外,優惠有效期至 2027年4月30日。 2. 出示此優惠卡即可享用優惠。 3. 此優惠只適用於帝國中心分店。 4. 每次交易限用優惠一次。此優惠不可兌換現金或與其他優惠及其他推廣折扣同時使用。 5. 如有任何爭議,帝國中心及商戶將保留最終決定權。

Tenants 商戶名稱	Offers	商戶優惠	Shop 店鋪號碼	Tel 電話	Terms & Conditions	優惠條款細則
noc	Enjoy 10% discount on any food and beverage purchases (except retail products).	堂食惠顧任何食物及飲品,可享9折優惠。(零售產品除外)	Empire Centre G35-37, 43-47A	3702 1533	1. Valid until 30 Apr 2027 (except Friday, Saturday and public holidays). 2. Offers could be redeemed upon presenting this Privilege card. 3. This offer is valid for use in Empire Centre branch only. 4. This offer is limited to one use per transaction. This special offer cannot be used simultaneously with other promotional coupons/ offers and cannot be exchanged for cash. 5. In case of any dispute, the decision of Empire Centre and the merchants shall be final.	1. 除額外註明外,優惠有效期至 2027年4月30日 (公眾假期除外)。 2. 出示此優惠卡即可享用優惠。 3. 此優惠只適用於帝國中心分店。 4. 每次交易限用優惠一次。此優惠不可兌換現金或與其他優惠及其他推廣折扣同時使用。 5. 如有任何爭議,帝國中心及商戶將保留最終決定權。
PHI Coffee & Pancake	Enjoy 15% off discount on à la carte menu	惠顧單點產品可享85折優惠	Tsim Sha Tsui Centre G64-66	6365 2380	1. Valid until 30 Apr 2027 (except public holidays). 2. Offers could be redeemed upon presenting this Privilege card. 3. This offer is valid for use in Tsim Sha Tsui Centre branch only. 4. The service charge will be calculated based on the original price. 5. This offer is limited to one use per transaction. This special offer cannot be used simultaneously with other promotional coupons/ offers and cannot be exchanged for cash. 6. In case of any dispute, the decision of Tsim Sha Tsui Centre and the merchants shall be final.	1. 除額外註明外,優惠有效期至 2027年4月30日 (公眾假期除外)。 2. 出示此優惠卡即可享用優惠。 3. 此優惠只適用於尖沙咀中心分店。 4. 加一服務費以原價計算。 5. 每次交易限用優惠一次。此優惠不可兌換現金或與其他優惠及其他推廣折扣同時使用。 6. 如有任何爭議,尖沙咀中心及商戶將保留最終決定權。
PizzaExpress	Enjoy 15% off on à la carte menu for dine-in	堂食單點菜式可享85折優惠	Empire Centre G31-33, 49-51	3164 1338	1. Valid until 30 Apr 2027 (except Friday, Saturday, Sunday and public holidays). 2. Offers could be redeemed upon presenting this Privilege card. 3. This offer is valid for use in Empire Centre branch only. 4. This offer is limited to one use per transaction. This special offer cannot be used simultaneously with other promotional coupons/ offers and cannot be exchanged for cash. 5. In case of any dispute, the decision of Empire Centre and the merchants shall be final.	1. 除額外註明外,優惠有效期至 2027年4月30日 (星期五、六、日及公眾假期除外)。 2. 出示此優惠卡即可享用優惠。 3. 此優惠只適用於帝國中心分店。 4. 每次交易限用優惠一次。此優惠不可兌換現金或與其他優惠及其他推廣折扣同時使用。 5. 如有任何爭議,帝國中心及商戶將保留最終決定權。
RAYA	1. Enjoy 10% off on à la carte menu every Sunday to Thursday 2. FREE dessert with every dine-in order on Fridays and Saturdays	1. 逢星期日至四,堂食單點菜式即享9折優惠 2. 逢星期五及六,堂食即送甜品一份	Tsim Sha Tsui Centre G80-85	2668 6130	1. Valid until 30 Apr 2027. 2. Offers could be redeemed upon presenting this Privilege card. 3. This offer is valid for use in Tsim Sha Tsui Centre branch only. 4. This offer is limited to one use per transaction. This special offer cannot be used simultaneously with other promotional coupons/ offers and cannot be exchanged for cash. 5. In case of any dispute, the decision of Tsim Sha Tsui Centre and the merchants shall be final.	1. 除額外註明外,優惠有效期至 2027年4月30日。 2. 出示此優惠卡即可享用優惠。 3. 此優惠只適用於尖沙咀中心分店。 4. 每次交易限用優惠一次。此優惠不可兌換現金或與其他優惠及其他推廣折扣同時使用。 5. 如有任何爭議,尖沙咀中心及商戶將保留最終決定權。
Spasso	1. During lunch and Happy Hours, enjoy 10% off on dine-in à la carte dishes (excluding drinks), plus one complimentary specified drink per guest. 2. During dinner hours, enjoy 12% off on dine-in à la carte dishes (excluding drinks), plus one complimentary specified drink per guest. (Applicable Monday to Sunday.)	1. 午市及Happy Hours 時段惠顧堂食單點菜式 (飲品除外) 可享9折及每位客人可享指定飲品一杯 2. 晚市時段惠顧堂食單點菜式 (飲品除外) 可享88 折,及每位客人可享指定飲品一杯。(星期一至日適用)	Empire Centre, Shop G05-08, 12-17	2730 8027	1. Valid until 30 Apr 2027 (except public holidays and festivals). 2. Offers could be redeemed upon presenting this Privilege card. 3. This offer is valid for use in Empire Centre branch only. 4. This offer is limited to one use per transaction. This special offer cannot be used simultaneously with other promotional coupons/ offers and cannot be exchanged for cash. 5. In case of any dispute, the decision of Empire Centre and the merchants shall be final.	1. 除額外註明外,優惠有效期至 2027年4月30日 (公眾假期及特別節日除外)。 2. 出示此優惠卡即可享用優惠。 3. 此優惠只適用於帝國中心分店。 4. 每次交易限用優惠一次。此優惠不可兌換現金或與其他優惠及其他推廣折扣同時使用。 5. 如有任何爭議,帝國中心及商戶將保留最終決定權。

Tenants 商戶名稱		Offers	商戶優惠	Shop 店鋪號碼	Tel 電話	Terms & Conditions	優惠條款細則
 Food & Beverages 餐飲美饌	Tagline	1. Enjoy 15% off on à la carte menu for dine-in 2. Enjoy 10% off on lunch set for dine-in	1. 堂食單點菜式可享85折優惠 2. 堂食午市套餐可享9折優惠	Empire Centre, Shop G02-04, 18-22	2329 3311	1. Valid until 30 Apr 2027 (except public holidays eves and public holidays). 2. Offers could be redeemed upon presenting this Privilege card. 3. This offer is valid for use in Empire Centre branch only. 4. This offer is limited to one use per transaction. This special offer cannot be used simultaneously with other promotional coupons/ offers and cannot be exchanged for cash. 5. In case of any dispute, the decision of Empire Centre and the merchants shall be final.	1. 除額外註明外，優惠有效期至 2027年4月30日 (公眾假期前夕及公眾假期除外)。 2. 出示此優惠卡即可享用優惠。 3. 此優惠只適用於帝國中心分店。 4. 每次交易限用優惠一次。此優惠不可兌換現金或與其他優惠及其他推廣折扣同時使用。 5. 如有任何爭議，帝國中心及商戶將保留最終決定權。
	十四代鐵板超	Enjoy 10% off for dine-in only	堂食惠顧可享全單九折優惠	Tsim Sha Tsui Centre UG45-51	2668 6130	1. Valid until 30 Apr 2027. 2. Offers could be redeemed upon presenting this Privilege card. 3. This offer is valid for use in Tsim Sha Tsui Centre branch only. 4. This offer is limited to one use per transaction. This special offer cannot be used simultaneously with other promotional coupons/ offers and cannot be exchanged for cash. 5. In case of any dispute, the decision of Tsim Sha Tsui Centre and the merchants shall be final.	1. 除額外註明外，優惠有效期至 2027年4月30日。 2. 出示此優惠卡即可享用優惠。 3. 此優惠只適用於尖沙咀中心分店。 4. 每次交易限用優惠一次。此優惠不可兌換現金或與其他優惠及其他推廣折扣同時使用。 5. 如有任何爭議，尖沙咀中心及商戶將保留最終決定權。

CHKC 中港城

Tenants Privilege Offers 商戶優惠

	Tenants 商戶名稱	Offers	商戶優惠	Shop 店鋪號碼	Tel 電話	Terms & Conditions	優惠條款細則
 Beauty & Personal Care 個人護理	doTERRA Hong Kong	During the promotion period, enroll as a new member with the brand new Made in Japan IKISE Basic Skin Care Kit can get FREE CPTG® Certified Pure Therapeutic Grade - Introductory Essential Oil Kit one set."	以日本製IKISE系列之基礎護膚套裝成為新會員, 將免費獲贈「CPTG® 專業純正調理級認證」精油入門套裝乙套。	3座, 10F	3197 6699	1. Valid until 30 Apr 2027 (except public holidays). 2. Offers could be redeemed upon presenting this Privilege card. 3. This offer is valid for use in China Hong Kong City branch only. 4. This offer is limited to one use per transaction. This special offer cannot be used simultaneously with other promotional coupons/ offers and cannot be exchanged for cash. 5. In case of any dispute, the decision of China Hong Kong City and the merchants shall be final.	1. 除額外註明外, 優惠有效期至 2027年4月30日 (公眾假期除外)。 2. 出示此優惠卡即可享用優惠。 3. 此優惠只適用於中港城分店。 4. 每次交易限用優惠一次。此優惠不可兌換現金或與其他優惠及其他推廣折扣同時使用。 5. 如有任何爭議, 中港城及商戶將保留最終決定權。
	荷花 Eugene Baby 1983	Enjoy 10% off on any purchase.	惠顧任何產品可享9折優惠	G, 8-10號舖	2628 3220	1. Valid until 30 Apr 2027 2. Offers could be redeemed upon presenting this Privilege card. 3. This offer is valid for use in China Hong Kong City branch only. 4. This offer is limited to one use per transaction. This special offer cannot be used simultaneously with other promotional coupons/ offers and cannot be exchanged for cash. No change will be provided. 5. The offer applies only to regular-priced items; fixed-price items and certain products from local suppliers are excluded. 6. In case of any dispute, the decision of China Hong Kong City and the merchants shall be final.	1. 除額外註明外, 優惠有效期至 2027年4月30日 2. 出示此優惠卡即可享用優惠。 3. 此優惠只適用於中港城分店。 4. 每次交易限用優惠一次。此優惠不可兌換現金、不設找續或與其他優惠及其他推廣折扣同時使用。 5. 優惠只限正價貨品, 公價貨品及部分本地供應商貨品除外。 6. 如有任何爭議, 中港城及商戶將保留最終決定權。
 Food & Beverages 餐飲美饌	KESAR Indian Fusion Bar & Grill	Enjoy 15% off on à la carte menu for dine-in	堂食單點菜式可享85折優惠	PL, T6, 2號舖	2666 6642	1. Valid until 30 Apr 2027. 2. Offers could be redeemed upon presenting this Privilege card. 3. This offer is valid for use in China Hong Kong City branch only. 4. This offer is limited to one use per transaction. This special offer cannot be used simultaneously with other promotional coupons/ offers and cannot be exchanged for cash. 5. In case of any dispute, the decision of China Hong Kong City and the merchants shall be final.	1. 除額外註明外, 優惠有效期至 2027年4月30日。 2. 出示此優惠卡即可享用優惠。 3. 此優惠只適用於中港城分店。 4. 每次交易限用優惠一次。此優惠不可兌換現金或與其他優惠及其他推廣折扣同時使用。 5. 如有任何爭議, 中港城及商戶將保留最終決定權。
	OysterMine	Enjoy 10% off on food items for dine-in only	堂食惠顧任何菜式即享9折優惠	PL, T3, 1A號舖	2382 8234	1. Valid until 30 Apr 2027 (except public holidays, 10 May, 21 Jun, 24-26 Dec, 31 Dec, 1 Jan, 14 Feb). 2. Offers could be redeemed upon presenting this Privilege card. 3. This offer is valid for use in China Hong Kong City branch only. 4. This offer is limited to one use per transaction. This special offer cannot be used simultaneously with other promotional coupons/ offers and cannot be exchanged for cash. 5. In case of any dispute, the decision of China Hong Kong City and the merchants shall be final.	1. 除額外註明外, 優惠有效期至 2027年4月30日 (公眾假期、5月10日、6月21日、12月24至26日、12月31日、1月1日、2月14日除外)。 2. 出示此優惠卡即可享用優惠。 3. 此優惠只適用於中港城分店。 4. 每次交易限用優惠一次。此優惠不可兌換現金或與其他優惠及其他推廣折扣同時使用。 5. 如有任何爭議, 中港城及商戶將保留最終決定權。
	Pacific Coffee 太平洋咖啡	Enjoy 10% off on purchasing any food or beverage items.	惠顧任何食品或飲品可享9折優惠	PL, T1, 4A & 4B 號舖	5109 9414	1. Valid until 30 Apr 2027 (except public holidays). 2. Offers could be redeemed upon presenting this Privilege card. 3. This offer is valid for use in China Hong Kong City branch only. 4. This offer is limited to one use per transaction. This special offer cannot be used simultaneously with other promotional coupons/ offers and cannot be exchanged for cash. 5. In case of any dispute, the decision of China Hong Kong City and the merchants shall be final.	1. 除額外註明外, 優惠有效期至 2027年4月30日 (公眾假期除外)。 2. 出示此優惠卡即可享用優惠。 3. 此優惠只適用於中港城分店。 4. 每次交易限用優惠一次。此優惠不可兌換現金或與其他優惠及其他推廣折扣同時使用。 5. 如有任何爭議, 中港城及商戶將保留最終決定權。

	Tenants 商戶名稱	Offers	商戶優惠	Shop 店鋪號碼	Tel 電話	Terms & Conditions	優惠條款細則
 Food & Beverages 餐飲美饌	Rilassa Punto Italian Bar & Restaurant	1. Enjoy 10% off on set lunch menu for dine-in 2. Enjoy 20% off on à la carte menu for dine-in	1. 堂食惠顧午餐套餐即享9折優惠 2. 堂食惠顧單點菜式可享8折優惠	PL, T1, 3號舖	5601 3316	1. Valid until 30 Apr 2027 (except public holidays). 2. Offers could be redeemed upon presenting this Privilege card. 3. This offer is valid for use in China Hong Kong City branch only. 4. This offer is limited to one use per transaction. This special offer cannot be used simultaneously with other promotional coupons/offers and cannot be exchanged for cash. 5. In case of any dispute, the decision of China Hong Kong City and the merchants shall be final.	1. 除額外註明外，優惠有效期至 2027年4月30日 (公眾假期除外)。 2. 出示此優惠卡即可享用優惠。 3. 此優惠只適用於中港城分店。 4. 每次交易限用優惠一次。此優惠不可兌換現金或與其他優惠及其他推廣折扣同時使用。 5. 如有任何爭議，中港城及商戶將保留最終決定權。
	3DG Jewellery 金至尊珠寶	Offer 1: 12% off on regular-priced jewellery items* Offer 2: 5% off on fixed price gold jewellery^	優惠1: 購買正價珠寶鑲飾可享88折優惠* 優惠2: 購買定價足金飾品可享95折優惠^	G/F, 6B號舖	2388 8936	1. Valid until 30 Apr 2027. 2. Offers could be redeemed upon presenting this Privilege card. 3. This offer is valid for use in China Hong Kong City branch only. 4. This offer is limited to one use per transaction. This special offer cannot be used simultaneously with other promotional coupons/offers. 5. *Offer is not applicable to purchase pure gold, platinum and K-gold products, jewellery vouchers, discounted, fixed-priced and licensed items. 6. ^Offer is not applicable to purchase price-by-weight gold jewellery, pure gold electroforming ornament, pure gold ornament, platinum and K-gold products, selected promotional collection, discounted items, licensed items and jewellery vouchers. 7. In case of any dispute, the decision of China Hong Kong City and the merchants shall be final.	1. 除額外註明外，優惠有效期至 2027年4月30日。 2. 出示此優惠卡即可享用優惠。 3. 此優惠只適用於中港城分店。 4. 每次交易限用優惠一次。此優惠不可與其他優惠及其他推廣折扣同時使用。 5. *優惠不適用於購買足金、鉑金及K金產品、鑲飾禮券、特價、公價及授權產品。 6.^優惠不適用於購買計價足金產品、足金電鑄擺件、金章產品/禮盒、壓歲錢、工藝品、製品、鉑金及K金產品、特價產品、授權產品及鑲飾禮券。 7. 如有任何爭議，中港城及商戶將保留最終決定權。
 Jewellery, Watcher, Optical & Accessories 鐘錶、珠寶、眼鏡及飾物	Coronet Diamond Museum 冠玲瓏鑽石藝術博物館	1. Enjoy 50% off on selected Diamond and Jewellery Products. 2. Additional 10% off on selected accessory after discount.	1. 惠顧指定鑽石及珠寶類產品，可享正價5折優惠 2. 惠顧指定精品，優惠價後可享額外9折優惠	G/F, 1號舖	2334 9188	1. Valid until 30 Apr 2027 2. Offers could be redeemed upon presenting this Privilege card. 3. This offer is valid for use in China Hong Kong City branch only. 4. This offer is limited to one use per transaction. This special offer cannot be used simultaneously with other promotional coupons/offers and cannot be exchanged for cash. No change will be provided. 5. In case of any dispute, the decision of China Hong Kong City and the merchants shall be final.	1. 除額外註明外，優惠有效期至 2027年4月30日 2. 出示此優惠卡即可享用優惠。 3. 此優惠只適用於中港城分店。 4. 每次交易限用優惠一次。此優惠不可兌換現金、不設找續或與其他優惠及其他推廣折扣同時使用。 5. 如有任何爭議，中港城及商戶將保留最終決定權。
	Lukfood Jewellery 六福珠寶	Enjoy 8% off on any Diamond, Natural Fei Cui (Jadeite), Gemstones, Pearl or Karat Gold items	惠顧鑽石、天然翡翠、寶石、珍珠或K金首飾，即可享九二折優惠	G/F, 6A號舖	2605 1655	1. Valid until 30 Apr 2027 2. Offers could be redeemed upon presenting this Privilege card. 3. This offer is valid for use in China Hong Kong City branch only. 4. This offer is limited to one use per transaction. This special offer cannot be used simultaneously with other promotional coupons/offers and cannot be exchanged for cash. No change will be provided. 5. In case of any dispute, the decision of China Hong Kong City and the merchants shall be final.	1. 除額外註明外，優惠有效期至 2027年4月30日 2. 出示此優惠卡即可享用優惠。 3. 此優惠只適用於中港城分店。 4. 每次交易限用優惠一次。此優惠不可兌換現金、不設找續或與其他優惠及其他推廣折扣同時使用。 5. 如有任何爭議，中港城及商戶將保留最終決定權。
	Oriental Heritage 東方賦	1. From now until 30 June, free admission and enjoy 40% discount on regular-priced products. 2. From 1 July, free admission and enjoy 30% discount on regular-priced products.	1. 於6月30日前，免費入場及惠顧正價產品即享6折優惠 2. 由7月1日起，免費入場及惠顧正價產品即享7折優惠	2F, 2A號舖	3583 0166	1. Valid until 30 Apr 2027 2. Offers could be redeemed upon presenting this Privilege card. 3. This offer is valid for use in China Hong Kong City branch only. 4. This offer is limited to one use per transaction. This special offer cannot be used simultaneously with other promotional coupons/offers and cannot be exchanged for cash. No change will be provided. 5. In case of any dispute, the decision of China Hong Kong City and the merchants shall be final.	1. 除額外註明外，優惠有效期至 2027年4月30日 2. 出示此優惠卡即可享用優惠。 3. 此優惠只適用於中港城分店。 4. 每次交易限用優惠一次。此優惠不可兌換現金、不設找續或與其他優惠及其他推廣折扣同時使用。 5. 如有任何爭議，中港城及商戶將保留最終決定權。

Tenants 商戶名稱		Offers	商戶優惠	Shop 店鋪號碼	Tel 電話	Terms & Conditions	優惠條款細則
 Sportswear & Equipment 運動服裝及用品	CoTima	Enjoy 10% off on purchasing CoTima products.	惠顧CoTima產品可享9折優惠	UG, 66 & 67 號舖	2736 2978	1. Valid until 30 Apr 2027 2. Offers could be redeemed upon presenting this Privilege card. 3. This offer is valid for use in China Hong Kong City branch only. 4. This offer is limited to one use per transaction. This special offer cannot be used simultaneously with other promotional coupons/ offers and cannot be exchanged for cash. No change will be provided. 5. In case of any dispute, the decision of China Hong Kong City and the merchants shall be final.	1. 除額外註明外，優惠有效期至 2027年4月30日 2. 出示此優惠卡即可享用優惠。 3. 此優惠只適用於中港城分店。 4. 每次交易限用優惠一次。此優惠不可兌換現金、不設找續或與其他優惠及其他推廣折扣同時使用。 5. 如有任何爭議，中港城及商戶將保留最終決定權。

Hong Kong Pacific Centre 亞太中心

Tenants Privilege Offers 商戶優惠

Tenants 商戶名稱		Offers	商戶優惠	Shop 店鋪號碼	Tel 電話	Terms & Conditions	優惠條款細則
 Food & Beverages 餐飲美饌	神燈海鮮酒家	Enjoy 10% off for dine-in	堂食可享9折優惠	B1/F	2528 2288	1. Valid until 30 Apr 2027 2. Offers could be redeemed upon presenting this Privilege card. 3. This offer is valid for use in Hong Kong Pacific Centre branch only. 4. This offer is limited to one use per transaction. This special offer cannot be used simultaneously with other promotional coupons/ offers and cannot be exchanged for cash. No change will be provided. 5. In case of any dispute, the decision of Hong Kong Pacific Centre and the merchants shall be final.	1. 除額外註明外，優惠有效期至 2027年4月30日 2. 出示此優惠卡即可享用優惠。 3. 此優惠只適用於亞太中心分店。 4. 每次交易限用優惠一次。此優惠不可兌換現金、不設找續或與其他優惠及其他推廣折扣同時使用。 5. 如有任何爭議，亞太中心及商戶將保留最終決定權。

Cameron Plaza 金馬倫廣場

Tenants Privilege Offers 商戶優惠

Tenants 商戶名稱	Offers	商戶優惠	Shop 店鋪號碼	Tel 電話	Terms & Conditions	優惠條款細則
 Beauty & Personal Care 個人護理	PRIMO Cosmedica 醫學美肌中心	Enjoy 50% off on all facial treatments. (Excluding injection treatments)	所有美容療程均可享有半價優惠。 (針劑療程除外)	3/F	6931 1644	1. Valid until 30 Apr 2027 (except public holidays). 2. Offers could be redeemed upon presenting this Privilege card. 3. This offer is valid for use in Cameron Plaza branch only. 4. This offer is limited to one use per transaction. This special offer cannot be used simultaneously with other promotional coupons/ offers and cannot be exchanged for cash. 5. In case of any dispute, the decision of Cameron Plaza and the merchants shall be final. 1. 除額外註明外，優惠有效期至 2027年4月30日 (公眾假期除外)。 2. 出示此優惠卡即可享用優惠。 3. 此優惠只適用於金馬倫廣場分店。 4. 每次交易限用優惠一次。此優惠不可兌換現金或與其他優惠及其他推廣折扣同時使用。 5. 如有任何爭議，金馬倫廣場及商戶將保留最終決定權。

The Humphreys 爵寓

Tenants Privilege Offers 商戶優惠

	Tenants 商戶名稱	Offers	商戶優惠	Shop 店鋪號碼	Tel 電話	Terms & Conditions	優惠條款細則
 Food & Beverages 餐飲美饌	The Grill Room	Enjoy 30% off on executive lunch set menu for dine-in	堂食行政午市可享7折優惠	2/F	2897 6288	1. Valid until 30 Apr 2027. 2. The offer only apply on Monday to Sunday 12:00-14:00 (except public holidays). 3. Offers could be redeemed upon presenting this Privilege card. 4. This offer is valid for use in The Humphreys branch only. 5. This offer is limited to one use per transaction. This special offer cannot be used simultaneously with other promotional coupons/offers and cannot be exchanged for cash. 6. In case of any dispute, the decision of The Humphreys and the merchants shall be final.	1. 除額外註明外，優惠有效期至 2027年4月30日。 2. 優惠適用於星期一至日 12:00-14:00 (公眾假期除外)。 3. 出示此優惠卡即可享用優惠。 4. 此優惠只適用於爵寓分店。 5. 每次交易限用優惠一次。此優惠不可兌換現金或與其他優惠及其他推廣折扣同時使用。 6. 如有任何爭議，爵寓及商戶將保留最終決定權。

One North 朗壹廣場

Tenants Privilege Offers 商戶優惠

	Tenants 商戶名稱	Offers	商戶優惠	Shop 店鋪號碼	Tel 電話	Terms & Conditions	優惠條款細則
 Food & Beverages 餐飲美饌	Thailand Wok 泰瀾鑊	Dine-in customers enjoy 12% off	堂食惠顧可享88折優惠	G/F, G17-18	2889 2738	1. Valid until 30 Apr 2027 2. This offer is valid from Monday to Friday, excluding public holidays. 3. Offers could be redeemed upon presenting this Privilege card. 4. This offer is valid for use in One North branch only. 5. This offer is not redeemable for cash, and cannot be used simultaneously with other promotions or discounts. 6. In case of any dispute, the decision of One North and the merchants shall be final.	1. 除額外註明外，優惠有效期至 2027年4月30日。 2. 此優惠適用於星期一至星期五，公眾假期除外。 3. 出示此優惠卡即可享用優惠。 4. 此優惠只適用於朗壹廣場分店。 5. 此優惠不可兌換現金或與其他優惠及推廣折扣同時使用。 6. 如有任何爭議，朗壹廣場及商戶將保留最終決定權。
	hive	10% off regular-priced food and beverages	正價食品及飲品9折	1/F, 108	9776 8807	1. Valid until 30 Apr 2027 2. Offers could be redeemed upon presenting this Privilege card. 3. This offer is valid for use in One North branch only. 4. This offer is not redeemable for cash, and cannot be used simultaneously with other promotions or discounts. 5. In case of any dispute, the decision of One North and the merchants shall be final.	1. 除額外註明外，優惠有效期至 2027年4月30日。 2. 出示此優惠卡即可享用優惠。 3. 此優惠只適用於朗壹廣場分店。 4. 此優惠不可兌換現金或與其他優惠及推廣折扣同時使用。 5. 如有任何爭議，朗壹廣場及商戶將保留最終決定權。
 Education & Hobbies 教育及興趣	Artime Studio 藝術廊	Trial lesson at a discounted price of \$150 (original price \$200), with a waived registration fee of \$120.	以優惠價\$150試堂(原價\$200)，豁免\$120報名費	Tower 2, 1002	2805 8880	1. Valid until 30 Apr 2027 2. Offers could be redeemed upon presenting this Privilege card. 3. This offer is valid for use in One North branch only. 4. This offer is not redeemable for cash, and cannot be used simultaneously with other promotions or discounts. 5. In case of any dispute, the decision of One North and the merchants shall be final.	1. 除額外註明外，優惠有效期至 2027年4月30日 2. 出示此優惠卡即可享用優惠。 3. 此優惠只適用於朗壹廣場分店。 4. 此優惠不可兌換現金或與其他優惠及推廣折扣同時使用。 5. 如有任何爭議，朗壹廣場及商戶將保留最終決定權。
 Lifestyle 生活	The Pickleball Lab	8% discount on venue booking; Free paddle rental (up to 4 per session)	8%折扣訂場優惠；免費借用球拍 (每次最多4塊)	2/F, Office Floor - Tower 1	9602 9606	1. Valid until 30 Apr 2027. 2. Offers could be redeemed upon presenting this Privilege card. 3. This offer is valid for use in One North branch only. 4. The venue booking offer applies to both members and non members. 5. This offer is not redeemable for cash, and cannot be used simultaneously with other promotions or discounts. 6. In case of any dispute, the decision of One North and the merchants shall be final.	1. 除額外註明外，優惠有效期至 2027年4月30日。 2. 出示此優惠卡即可享用優惠。 3. 此優惠只適用於朗壹廣場分店。 4. 訂場優惠適用於會員及非會員。 5. 此優惠不可兌換現金或與其他優惠及推廣折扣同時使用。 6. 如有任何爭議，朗壹廣場及商戶將保留最終決定權。
	CHAMP 24 FITNESS	Enjoy 20% off on purchasing fitness membership	購買健身會籍可享8折優惠	1/F, 101	9889 0656	1. Valid until 30 Apr 2027. 2. Offers could be redeemed upon presenting this Privilege card. 3. This offer is valid for use in One North branch only. 4. This offer is applicable for first-time registrants only. 5. This offer is not redeemable for cash, and cannot be used simultaneously with other promotions or discounts. 6. This offer is subject to terms and conditions. For details, please consult the CHAMP 24 FITNESS team. 7. In case of any dispute, the decision of One North and the merchants shall be final.	1. 除額外註明外，優惠有效期至 2027年4月30日。 2. 出示此優惠卡即可享用優惠。 3. 此優惠只適用於朗壹廣場分店。 4. 此優惠只適用於首次登記人士。 5. 此優惠不可兌換現金或與其他優惠及推廣折扣同時使用。 6. 此優惠受條款及細則約束，詳情請向 CHAMP 24 FITNESS 團隊查詢。 7. 如有任何爭議，朗壹廣場及商戶將保留最終決定權。

Tenants 商戶名稱		Offers	商戶優惠	Shop 店鋪號碼	Tel 電話	Terms & Conditions	優惠條款細則
 Lifestyle 生活	Pureskin	尊享全店單次療程8折	Enjoy 20% off all single treatments	G03-G05	5975 8020	1. Valid until 30 Apr 2027. 2. Offers could be redeemed upon presenting this Privilege card. 3. This offer is valid for use in One North branch only. 4. This offer is not redeemable for cash, and cannot be used simultaneously with other promotions or discounts. 5. This offer is subject to terms and conditions. For details, please consult the Pureskin team. 6. In case of any dispute, the decision of One North and the merchants shall be final.	1. 除額外註明外，優惠有效期至 2027年4月30日。 2. 出示此優惠卡即可享用優惠。 3. 此優惠只適用於朗壹廣場分店。 4. 此優惠不可兌換現金或與其他優惠及推廣折扣同時使用。 5. 此優惠受條款及細則約束，詳情請向 Pureskin 團隊查詢。 6. 如有任何爭議，朗壹廣場及商戶將保留最終決定權。